
Besvarelse af spørgsmål nr. 44 (L 74) som Folketingets 
Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 5. april 2005

Spørgsmål 44:
"Ministeren bedes oplyse, hvor langt man er med evalueringen af amtsspe-
cialtandplejen, som ved indførelsen blev forudsat skulle ske efter 2 år?”

Svar:
Der blev ikke i forbindelse med lovforslaget om amtstandpleje i 2001 forud-
sat en evaluering af amtstandplejen, herunder af amtsspecialtandplejen 
inden for en given tidsfrist. Der er således ikke tilrettelagt en evaluering af 
amtsspecialtandplejen.
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